
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 9
Forslag til lov om ændring af lov om bygningsfredning og bevaring af bygnin-
ger og bymiljøer. (Mulighed for digital bekendtgørelse, bemyndigelse til at
bygningsarbejder kan ske efter skriftlig underretning m.v.).
Af kulturministeren (Uffe Elbæk)

Spørgsmål 2
Vil ministeren oplyse, hvilke fredninger der konkret har været foretaget i de
sidste 10 år i medfør af § 26 i forlængelse af, at det af høringsmaterialet frem-
går, at der hidtil har været ca. 300 indberetninger til ministeren om salg eller
nedrivning af en offentligt ejet ikke-fredet bygning, og at det har medført 1-2
fredninger årligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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